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نماز شب، انسان را خوش سيما، خوش اخلاق و خوشبو می كند، 
روزى را زياد و بدهی را پرداخت می نمايد، غم و اندوه را از بين 

می برد و چشم را نورانی می كند.

گروهفرهنگوهنر:مدیریت، حال و انرژی و انگیزه می خواهد 
که گویا دولت ها در سال آخر فعالیت خود بویژه در دوره دوم، 
بهره چندانی از آن نمی برند. حالا هم که گسترش چشمگیر 
حضور مسؤولان دولتی و حاکمیتی در شبکه های اجتماعی از 
جمله توئیتر و اینستاگرام باعث شده مدیریت از مرحله عملی 
به مرحله توئیت زنی و انتشار پست تغییر شکل بدهد. بسیاری 
از ما بیشتر از آنکه از خروجی های مدیران در حوزه های مختلف 
بشنویم، در رسانه های مختلف از واکنش های توئیتری و مجازی 
فلان مس��ؤول و مدیر فرهنگی می خوانیم و این دقیقا همان 
دردی است که باعث شده حال و روز فرهنگ و هنر و اهالی 
آن، درست در روزهایی که کرونا همه ابعاد زندگی ما را تحت 

تاثیر قرار داده است، بشدت سخت شود. 
چرخهتوزیعآثارسینماییدرآستانهفروپاشی! ■

سینما و خروجی آن به عنوان یک هنر- صنعت با مخاطب 
تعریف می ش��ود و اساسا حیات س��ینما در گرو توجه و نگاه 
مخاطب است؛ حالا حساب کنید شرایطی پیش آید که حتی 
اگر مخاطب هم خواهان توجه به سینما باشد اما شرایط و بستر 
توجه به آن فراهم نباشد. کرونا دقیقا عامل ایجاد کننده چنین 
ش��رایط عجیب و البته سختی است که باعث شده علاقه مند 
سینما نیز در بسیاری موارد از بهره گیری از تولیدات سینمایی 

محروم شود. 
این ماجرا از آن جهت حائز اهمیت است که سینما نه فقط 
از جهت تولید، بلکه از منظر بس��تر نمایش آن یعنی س��الن 
سینما نیز باید مورد توجه قرار گیرد. شاید بتوان با استفاده از 
ظرفیت هایی مثل اکران آنلاین، آثار سینمایی بخشی از ضرر و 
زیان تولیدکنندگان را جبران کرد اما اقتصاد سالن های سینما 

چیزی اس��ت که نمی توان با چنین طرح هایی از آن حمایت 
کرد؛ مساله ای که بخش مهمی از چرخه توزیع آثار سینمایی را 
تحت الشعاع قرار می دهد و حتی این چرخه نحیف و کم جان را 
به سمت فروپاشی سوق می دهد بویژه آنکه بسیاری از سالن های 
س��ینما پیش از غائله کرونا هم در آس��تانه ورشکستگی قرار 
داشتند و این ماجرا و فشارهای اقتصادی ناشی از آن سرعت 
نزدیک شدن سالن های سینما به این شرایط وخیم را شدت 

بخشیده است. 
خطرتغییرکاربریسالنهایسینما! ■

منوچهر محمدی، تهیه کننده س��ینما در گفت وگویی که 
روز گذش��ته در »مهر« منتشر ش��د از این گفته که پیش از 
این درباره وضعیت امروز س��ینماها به مدیران ارش��اد هشدار 
داده بود. محمدی در این زمینه می گوید: از چهارم تیرماه که 
دستور بازگشایی سینماها داده شد تا حالا، فروش سینماها به 
طرز حیرت آوری پایین است. با اینکه پروتکل های بهداشتی به 
صورت 100 درصدی در سینماها اجرا می شود ولی به نظرم 
مردم نه صرفا به خاطر رعایت موارد بهداشتی، بلکه گویا اصلا 
حال خوش��ی ندارند که به سینما بروند. من هم به آقایان در 
ارشاد گفتم که آن سازوکارهای معمول، دیگر در این شرایط 
جواب نمی دهد، اینکه فکر کنیم یک شورای صنفی باشد و بر 
اساس آیین نامه ای که برای یک وضعیت دیگر تدوین  شده است 

برای این شرایط تصمیم گیری کند، درست نیست. 
او با تشبیه این شرایط به شهری زلزله زده اظهار کرد: دقیقا 
مثل این است که در یک شهری زلزله آمده باشد و ما بخواهیم 
برای بهبود وضعیت آن از قوانین پیش از زلزله تبعیت کنیم. 
وقتی زلزله در ابعاد وس��یعی می آید، ستاد بحرانی تشکیل و 

آن ستاد بحران کار بازسازی را عهده دار می شود ولی ما برای 
بهبود وضعیت سینما به شرایط ماقبل کرونا برگشته ایم! یعنی 
یک شورای صنفی و آیین نامه ای متعلق به آن دوران داریم و 
می خواهیم بر اساس همان هم عمل کنیم. بنابراین طبیعی است 
که چنین سازوکاری جواب نمی دهد. این میزان سالن سازی 
که در 8، 7 سال گذشته رخ داده است یک اتفاق میمون برای 
سینمای ایران بود. اگر سینماها به سمت تغییر شغل و تغییر 
کاربری بروند به نظرم عرصه بر سینمای ایران تنگ و این اقتصاد 

ضعیف از این هم ضعیف تر می شود. 
سینمایبدونفیلمبهچهکارمیآید؟ ■

اما یکی از مشکلات اصلی در مسیر فعالیت فعلی سیستم 
اکران مربوط به کمبود آثار نمایش��ی مناس��ب برای اکران در 
سینماهاست. امیر پاسبانیان، مدیر سینما »بهمن« تهران در 
گفت وگویی گفته بود: »در حال حاضر تمام سینمای ایران تنها 
با ۲ فیلم اداره می شود، سینمایی که 10 سالن دارد با همین ۲ 
فیلم می چرخد، سینمای مجاورش هم دقیقا همین ۲ فیلم را به 
نمایش می گذارد! در واقع در حال حاضر تنوع اکران نداریم و این 
روی افت فروش تأثیر گذاشته است. در گذشته 6-5 فیلم اکران 
می شد و سرریز سالن های بزرگ، ظرفیت سالن های سینماهای 
دیگر را پر می کرد ولی حالا حتی ظرفیت پردیس های بزرگ 

هم تکمیل نمی شود«. 
بحران عدم نمایش آثار مخاطب پس��ند در س��ینماها در 
شرایطی به وجود آمده که نه تنها بخش خصوصی سینمای ایران 
در این زمینه کمکی به پویاتر شدن چرخه اکران آثار سینمایی 
نمی کند بلکه دولت نیز تلاش چندانی برای تنوع بخشیدن به 
این چرخه نمی کند. برای مثال مشخص نیست چرا دولت فیلم 

سینمایی »لاله« که مالکیت آن برای وزارت ارشاد است را اکران 
نمی کند. فیلم اسی نیک نژاد که از دولت دهم تا امروز تولیدش 
طول کشیده و سرانجام با اختصاص بودجه سازمان سینمایی به 
انتها رسید، در جشنواره فجر پذیرفته نشد اما برای اکران نوروز 
۹۹ انتخاب ش��د ولی بعد از تعطیلی سینماها تا امروز خبری 

مبنی بر اکرانش منتشر نشده است. 
بهعملکاربرآیدبهسخندانینیست ■

مروری بر ظهور و بروز رسانه ای وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
و رئیس سازمان سینمایی در مدت اخیر نشان می دهد مسأله 
اقتصاد س��ینماها چندان هم در اولویت امور آنها قرار ندارد یا 
در خوشبینانه ترین حالت، خروجی فعالیت آنها رسانه ای نشده 
اس��ت. البته این به آن معنا نیس��ت که مدیران در این زمینه 
اظهار نظر نکرده اند، کما اینکه حسین انتظامی، رئیس سازمان 
س��ینمایی در همان روزهای ابتدایی ش��یوع ویروس کرونا و 
تعطیلی سینماها در توئیتی نوشت: »سینماهای خصوصی به  
طور متوس��ط روزی 600 میلیون تومان فروش داشته اند که 
قریب نصف آن، س��هم سینمادار بوده اما الان تعطیلند. سایر 
مشاغل هم  چنین وضعی دارند. باید برای جبران ضرر تعطیلی 
ناشی از کرونا در مشاغل خرد بسته های حمایتی طراحی کنیم«. 
وضعیت هماهنگی میان نهادهای مختلف برای حمایت از 
فعالیت س��ینماها نیز که در آشفته ترین حالت ممکن به سر 
می برد. منوچهر محمدی درباره وضعیت نابس��امان مدیریت 
سینماها در این روزها می گوید: »در شرایط فعلی هر نهادی 
کار خود را انجام می دهد، مثلا صداوسیما ساز خود را می زند و 
تبلیغ فیلم ها را پخش نمی کند، شهرداری با سیستم خود تبلیغ 
میدانی می کند، ارشاد به آنچه که در چنته دارد نگاه می کند 
و... که هیچ  کدام از اینها کار را پیش نمی برد. باید توجه داشته 
باش��یم که ما در ش��رایط بحرانی قرار داریم و این شرایط نیاز 
به آدم های اهل بحران دارد که فکر و ایده داشته باشند، پای 
کار بایس��تند و مسائل و مشکلات را حل کنند تا حداقل این 
دوران را بتوانیم پشت سر بگذاریم، در غیر این صورت تلفات و 

خسارات بیشتری خواهیم داشت«.
شایداگرسالآخردولتنبود... ■

در این مدت که کرونا اقتصاد س��الن های س��ینما را تحت 
تاثیر قرار داده، بارها و بارها سالن داران در گفت وگو با رسانه ها 
از لزوم حمایت جدی دولت از اقتصاد نحیف سینماها گفته اند 
اما به نظر می رس��د این موضوع چندان جدی گرفته نش��ده 
است. البته مسأله فقط مربوط به کرونا نیست و پیامدهای این 
زلزله بزرگ چند سال دیگر در سینمای ایران نمایان می شود. 
سینمایی که به شکل پیش فرض به واسطه عدم تناسب میان 
میزان تولید با ظرفیت ناوگان اکران، چرخه ای شکست خورده 
را شکل داده بود، حالا با وضعیت کرونایی پیش آمده و تعطیلی 
همین سالن های محدود بیش از همیشه به سمت فروپاشی 
پیش می رود؛ هشداری که امروز وقت توجه به آن است و شاید 

فردا هم برای رسیدگی به آن دیر باشد. 
شاید اگر امسال، سال آخر دولت نبود و دولتمردان برای به 
دست آوردن نظر مثبت و حمایت اهالی سینما و به طور کلی 
اهالی فرهنگ و هنر انگیزه بیشتری داشتند، وضعیت سینما 
نیز به این حال نزار امروز نمی رس��ید اما چه می شود کرد که 
روزهای آخر فعالیت دولت ها، روزهای بی خبری اس��ت، بویژه 

آنکه بهانه ای به نام »کرونا« هم وجود داشته باشد. 

مراسم رونمایی کتاب »به اضافه مردم« نوشته روح الله 
رش��یدی، تازه ترین اثر انتش��ارات »راه ی��ار« به صورت 
مجازی برگزار ش��د. به گزارش »وطن امروز«، احمدرضا 
بیضایی، نویسنده و استاد دانشگاه در ابتدای این مراسم 
در س��خنانی گفت: کتاب »به اضافه مردم« خیلی دقیق 
و خوب موضوع و علت را شناخته و آن را آسیب شناسی 
کرده و سپس به راه حل درمان این عارضه و بیماری که در 
عرصه فرهنگی به آن دچار هستیم، پرداخته است. از این 
لحاظ، »به اضافه مردم« یک دستورالعمل کامل برای کار 
فرهنگی است و من تمام افرادی را که مدعی کار فرهنگی 
هستند، دعوت می کنم این کتاب را مطالعه کنند. یکی از 
معضلات بس��یار ریشه داری که ما بعد از پیروزی انقلاب 
اس��لامی تا امروز در حوزه فرهنگ داشتیم این بوده که 
هیچگاه فرهنگ، به طور مس��تقل، مورد توجه مسؤولان 
فرهنگی قرار نگرفته اس��ت. در واقع، همیشه فرهنگ به 
ص��ورت یک اب��زار در خدمت جهت یا نیت دیگری بوده 

است. برای اینکه بتوانیم فرهنگ را به صورت 
مس��تقل مورد توجه قرار بدهیم، جز رجوع 
به م��ردم چاره ای نداریم. مدیران فرهنگی 
سال هاس��ت فرهنگ را در خدمت توسعه 
گرفته اند. اگر صحبت از فرهنگ و توسعه 
فرهنگی می کنند، در واقع فرهنگ را در 
خدمت توسعه می خواهند، علت اینکه 
فعالیت ه��ا و برنامه ریزی های فرهنگی 
به ثمر نمی نشیند، به خاطر این معضل 

اصلی است. 
فع��الان  از  س��یفی،  غلامرض��ا 
فرهنگی و رس��انه ای تبریز نیز در 

ای��ن رونمایی مج��ازی درباره کتاب »ب��ه اضافه مردم« 
گفت: »معتقدم این کتاب بدون تعارف بهترین محصول 
فرهنگی چند س��ال اخیر شهر تبریز است. از این جهت 
که هم طرح مس��اله و هم حل مس��اله است. یعنی اگر 
مجموعه های فرهنگی در لایه های مویرگی جامعه و در 
س��طح کلان، این کتاب را محور فعالیت های خودشان 
قرار بدهند، این کتاب هم مهندس��ی فرهنگی اس��ت و 
ه��م تعری��ف مدل و روش کار فرهنگی اس��ت و هم در 
یک تعریف کلی چرخه تولید، توزیع و مصرف را بخوبی 
طراحی کرده اس��ت«. روح الله رشیدی، نویسنده کتاب 
»به اضافه مردم« نیز در س��خنانی اظهار کرد: »نام این 
کتاب روش��ن است. ما باید به اضافه مردم شویم. از این 
برج عاجی که در آن نشستیم و منتظر هستیم تا مردم 
به سمت ما بیایند پایین بیاییم. یکی از نقدهای ما که به 
شکل یک کلیدواژه درآمده، این است که مردم نمی آیند. 
این در حالی اس��ت که مردم قرار نیس��ت بیایند. مردم 
کجا بیایند؟ ما و شماییم که نیستیم. این وضعیت بویژه 
از زمانی بیش��تر ش��د که حرفه ای 
شدیم و پولی به دست مان رسید 
و موسسه و سازمانی تشکیل دادیم 
و احساس بی نیازی از مردم کردیم. 
اگر بخواهم ای��ن کتاب را خلاصه 
کنم تنها اصل مه��م مردم  محوری 
است و بقیه اقتضائات و الزامات تحقق 
این اصل است«. گفتنی است کتاب 
»به اضافه م��ردم« در 144 صفحه و 
قیمت 16 هزار تومان به همت انتشارات 

»راه یار« روانه بازار نشر شده است.

س��هراب پورناظری با انتش��ار متن��ی در صفحه 
شخصی اش نوشت حمایتش از جمعیت امام علی، تنها 
مختص کارهای خیر این نهاد است. به گزارش تسنیم، 
اوایل مرداد بود که ش��ارمین میمندی نژاد، موسس 
جمعیت امام علی بازداشت شد. برخی گمان می کردند 
دستگیری او به فعالیت های خیریه  او و جمعیت امام 
علی مربوط است، غافل از اینکه پرونده  میمندی نژاد 
ابعادی گسترده دارد. در هفته های گذشته نامه ای در 

حمای��ت از آزادی میمندی نژاد با امضای 500 نفر از چهره های 
شناخته شده منتشر شد اما براستی چند نفر از امضا کنندگان این 
نامه در جریان ابعاد مختلف این پرونده بودند. آیا اگر این چهره ها 
مطلع بودند که پرونده  شارمین میمندی نژاد چنین ابعاد گسترده ای 
دارد، حاضر به امضا کردن نامه حمایتی از او می شدند؟ یکی از 

کس��انی که نامه  حمایتی از میمندی نژاد را امضا 
کرد، سهراب پورناظری بود ولی وقتی مشخص شد 
دستگیری شارمین میمندی نژاد ابعاد دیگری هم 
دارد، با انتشار متنی در صفحه  شخصی اش اعلام 
کرد حمایت او از موسس جمعیت امام علی، تنها 
در راستای فعالیت های خیریه  او بوده است. سهراب 
پورناظری در ادامه در واکنش به این موضوعات در 
صفحه شخصی اش نوشت: »لازم به توضیح است 
حمایت بنده، از کارهای خیر این نهاد بوده و هیچ گونه تاییدی بر 
جهت گیری سیاسی و یا گفته ها و افکار افراد مسؤول در این خیریه 
نیست. با سپاس«. شاید در روزهای پیش رو و با برملا شدن ابعاد 
مختلف پرونده  شارمین میمندی نژاد، شاهد پس گرفتن امضای 

دیگر چهره ها هم باشیم. 

تهیه کنن��ده برنام��ه »عصر« اعلام ک��رد نادر 
طالب زاده، مجری و مستندساز که به کرونا مبتلا 
شده است هم اکنون در وضعیت خوبی به سر می برد. 
به گزارش مهر، حمید جوادی، تهیه کننده برنامه 
»عصر« درباره وضعیت نادر طالب زاده که به دلیل 
کرونا در بیمارستان بستری شده است، بیان کرد: 
خدا را شکر آقای طالب زاده اکنون وضعیت خوبی 
دارد و ج��ای نگرانی نیس��ت. وی درباره وضعیت 

جسمانی نادر طالب زاده و شرایط مراقبتی وی نیز اظهار کرد: 
آقای طالب زاده اکنون در بخش عمومی بیمارستان بستری 
اس��ت که بیشتر برای اطمینان خاطر است، اگرنه با توجه به 
روند بهبود می توانس��ت در منزل هم بس��تری شود. جوادی 

همچنین بستری بودن طالب زاده را به توصیه 
پزشکان و برای بهبود وضعیت درمانی دانست و 
عنوان کرد: از آنجا که نیاز بود از آقای طالب زاده 
چکاپ و آزمایش های لازم هم انجام ش��ود، در 
حال حاضر ایشان در بیمارستان بستری شده و 
تحت درمان قرار گرفته است، اگرنه خدا را شکر 
با اینکه درگیر بیماری کرونا شده  اما ریه های شان 
آسیب ندیده است. تهیه کننده برنامه تلویزیونی 
»عصر« درباره اینکه چه زمانی می توانند دوباره برنامه »عصر« 
را به تولید برسانند، بیان کرد: منتظر بهبودی کامل هستیم 
و امیدواریم بتوانیم هفته بعد یا نهایتا بعد از استراحت آقای 
طالب زاده تا ۲ هفته دیگر، برنامه »عصر« را روی آنتن ببریم.

سهرابپورناظری:

رونماییآنلاین»بهاضافهمردم«جهت گیری سیاسی جمعیت امام علی مورد تأییدم نیست

وع شد که حرفه ای شدیم! مشکل از زمانی شر

مجریبرنامهعصردربیمارستانبستریشد

»عصر« در انتظار بهبود طالب زاده

عباساسماعیلگل:اواسط اسفندماه سال گذشته همزمان 
با ش��یوع ویروس کرونا در کشور، فعالیت ها و کنسرت های 
موسیقی هم مانند سایر فعالیت های فرهنگی- هنری کشور 
با تعطیلی مواجه شد. این اتفاق تلخ برای اهالی موسیقی یک 
نکته تاریک و ناامیدکننده  محسوب می شد، زیرا بازه زمانی 
یک ماهه 15 اس��فند تا 15 فروردین ماه، پیک طلایی انتشار 
آلبوم های رس��می و برپایی کنسرت ها برای اهالی موسیقی 
محسوب می شود که علاوه بر خواننده ها و نوازنده ها، عوامل 
مختلف فنی و خدماتی در حوزه موس��یقی در کنار انتش��ار 
آلبوم ها و برپایی کنسرت ها مشغول به کار می شوند و کسب 
درآمد می کنند اما با شیوع ویروس کرونا در کشور و تعطیلی 
کنسرت های موسیقی بسیاری از هنرمندان این حوزه از کار 

بیکار شده اند.
از س��وی دیگر برخی اهالی موسیقی در دوران کرونایی 

بیکار ننشسته اند و با فعالیت هایی 
چون »کنسرت آنلاین« آن هم با 
همه کم و کاس��تی هایش، سعی 
می کنند چراغ موسیقی کشور را 
روشن نگه دارند اما همچنان در 
دوران کرونایی از انتشار آلبوم های 
رسمی خواننده های مطرح خبری 
نبود تا اینکه طی اخبار منتش��ر 
شده مشخص شد علیرضا قربانی 

قرار اس��ت بزودی جدیدترین آلبوم رس��می خود را در اوج 
کرونا روانه بازار کند. بدون شک این اتفاق خبری خوشحال 
کننده برای علاقه مندان به موسیقی اصیل ایرانی خواهد بود و 
امیدواریم سایر هنرمندان مطرح موسیقی کشور نیز این اقدام 
علیرضا قربانی را ادامه دهند تا با انتشار آثار جدیدشان، نشاط و 

امید را به جامعه و مخاطبان خود 
تزریق کنند.

همانط��ور که در ب��الا گفته 
ش��د، علیرضا قربان��ی، خواننده 
موس��یقی ایرانی ک��ه در دوران 
کرونا نه تنها خانه نشین نبوده بلکه 
با اجراهای کنسرت آنلاین یکی از 
فعال ترین چهره های موسیقایی 
کشور بوده اس��ت، در ادامه این 
رون��د جدیدترین آلبوم خود را طی روزهای آینده منتش��ر 
خواهد کرد. علیرضا قربانی از تهیه و توزیع آلبوم موس��یقی 
»ب��ا من بخوان« ب��ا رونمایی از چند قطعه جدید در این اثر 
خبر داد. وی پس از راه اندازی پروژه »با من بخوان« و برپایی 
کنسرت های مختلف در شهرهای ایران، قرار است آلبوم این 

اثر موسیقایی را با ترکیبی از قطعات تازه و منتشرشده قبلی 
روانه بازار کند. این اثر از ۲1 مرداد به طور رسمی روانه بازار 
خواهد شد. علیرضا قربانی در این باره گفته است: یک سال 
و نیم است از پروژه »با من بخوان« گذشته و کنسرت آن در 
شهرهای مختلف با استقبال گرم مخاطبان روبه رو شد، بنابراین 
تصمیم گرفتیم آلبوم این اثر را هم منتشر کنیم. از طرفداران 
موسیقی دعوت می کنم با دانلود و خرید قانونی آن هم کمکی 
به فرهنگسازی این ماجرا کنند و هم کمکی باشد به کسانی 
که بتوانند در تولید محکم روی پای خود بایستند. این آلبوم 
به آهنگسازی حسام ناصری شامل 10 قطعه موسیقی است 
که برخی از آنها از جمله »روزگار غریب«، »الله مزار«، »بوی 
گیس��و« و »پل« پیش از این به صورت تک آهنگ منتشر و 
در کنسرت ها اجرا شده اند. همچنین تعدادی از قطعات جدید 

مختص این آلبوم تهیه شده است.

چراغانتشارآلبومرسمیخوانندههایمطرحدرسال۹۹روشنشد

ونا »با من بخوان« در دوران کر
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سهشنبه14مرداد13۹۹
شماره2۹۹1 وطنامروز

»آقازاده«بهآخرخطرسید
تصویرب��رداری س��ریال »آق��ازاده« ب��ا طراحی، 
نویس��ندگی و تهیه کنندگی حامد عنقا و کارگردانی 
بهرن��گ توفیقی به پایان رس��ید. ب��ه گزارش »وطن 
امروز«، »آقازاده« که تابس��تان ۹8 کلید خورده بود، 
پس از فراز و نشیب های مختلفی که به واسطه شیوع 
کرونا با آنها دست و پنجه نرم کرد، سرانجام به پایان 
ضبط خود رس��ید. این س��ریال ع��لاوه بر محله های 
مختلف در ش��مال، جنوب، ش��رق و غرب تهران، در 
لواسان، اوشان، کرج، شمال و مشهد طی ۲11 جلسه 
تصویربرداری ش��د. همکاری مشترک عنقا با توفیقی 
که تصویربرداری اش با شیوع کرونا متوقف شد، پس از 
چند ماه وقفه، 30 اردیبهشت ماه دوباره در تهران کلید 
خورد. با ادامه یافتن کار، س��ریال می توانست زودتر 
از اینها به پایان برس��د اما رعایت دقیق پروتکل های 
بهداشتی سرعت ساخت را پایین آورد و تعداد جلسات 

بیشتری صرف ساخت »آقازاده« شد. 

»خاکریزهایسفید«
رویآنتنشبکهمستند

این هفته 3 قسمت از مجموعه مستند »خاکریزهای 
سفید« تولید گروه مستند روایت فتح روی آنتن شبکه 
مس��تند س��یما می رود. به گزارش »وط��ن امروز«، 
جواد یقموری یکی از ۲ کارگردان مجموعه مس��تند 
»خاکریزهای سفید« گفت: تولید آثار مستند درباره 
کرونا س��بب می ش��ود دلاوری ها و جانفش��انی های 
مدافع��ان حوزه س��لامت در تاریخ ثبت ش��ود، زیرا 
می ت��وان ادعا کرد کادر درمانی کش��ور و افرادی که 
امروز ب��ا کرونا مبارزه می کنند، ایث��ار و فداکاری ای 
در حد رزمندگان 8 س��ال دفاع مقدس دارند. مهدی 
امین��ی دیگر کارگردان این مجموعه مس��تند درباره 
مش��کلات کار در شرایط شیوع کرونا اظهار کرد: این 
مس��تند روایتی فراتر و عمیق تر از یک بیمارستان و 
یک بیماری اس��ت، در این مستند مسائل انسانی به 
صورت پررنگ دیده می ش��ود و هم��ه همدلانه یک 
هدف را دنبال می کنند و در خط مقدم جبهه سلامت 
مب��ارزه می کنند و این مب��ارزه را با جان و دل انجام 
می دهند و این جذابیت ه��ای خاص و منحصر به فرد 
یک بیمارس��تان با بیماران کرونا مثبت بود. مس��تند 
»هنر آنست« سه ش��نبه 14 مرداد، »شیپور جنگ« 
چهارش��نبه 15 مرداد و »آن ش��ب« پنجش��نبه 16 
مرداد 13۹۹ از مجموعه »خاکریزهای سفید« تولید 
گروه مستند روایت فتح حوالی ساعت ۲0:30 از شبکه 

مستند سیما پخش می شود. 

یکیازکتابخانههایتهرانبهنام
»روحاللهرجایی«میشود

نه��اد کتابخانه های عمومی کش��ور اع��لام کرد در 
آس��تانه روز خبرن��گار و ب��ا هدف تکری��م خبرنگاران 
انقلابی و جهادگر عرصه رسانه، کتابخانه ای در تهران 
ب��ه نام روح الله رجایی، س��ردبیر فقید روزنامه جام جم 
نامگذاری می شود. زنده یاد رجایی، دانش آموخته مقطع 
دکترای رش��ته علوم ارتباطات بود که از سال 1380 
روزنامه نگاری را به  صورت حرفه ای آغاز کرد و در طول 
دوران فعالیتش به عنوان روزنامه نگاری فعال شناخته 
می شد و در خدمت رسانی و رساندن صدای محرومان 
و آسیب دیدگان به مردم و مسؤولان پیشگام بود. این 
 روزنامه نگار جهادگر و سردبیر روزنامه جام جم 30 تیر 

بر اثر کرونا درگذشت.

»پشتصحنهسیاسیجنگ33روزه«
منتشرشد

انتش��ارات ش��هید کاظمی کتاب »پش��ت صحنه 
سیاس��ی جنگ 33 روزه«، نوشته علی حسن خلیل 
را ب��ا ترجمه وحید خضاب منتش��ر ک��رد. این کتاب 
حاوی اطلاعاتی از جنگ 33 روزه میان لبنان و رژیم 
صهیونیستی در ژوئیه ۲006 است. به گزارش »وطن 
امروز«،  این کتاب خاطرات معاون سیاسی نبیه بری و 
وزیر سابق دارایی لبنان از جنگ 33 روزه میان لبنان 
و رژیم صهیونیستی در ژوئیه ۲006 است که اطلاعاتی 
را از پش��ت پرده جنگ که تاکنون روایت نشده، بیان 
می کند. علی حس��ن خلیل مسؤول رد و بدل کردن 
اطلاعات س��ری جنگ بین نبیه بری و حاج حس��ین 
خلیل، نماینده ارشد سیاسی سیدحسن نصرالله بوده 
اس��ت؛ از این رو اطلاعات بسیار خوبی از مطالعه این 

کتاب به دست می آید. 

خالقان»تاریکی«
سراغساخت»18۹۹«رفتند

سازندگان سریال »تاریکی« که خبر ساخت 18۹۹ را 
برای نتفلیکس داده بودند، خبر پایان نگارش قسمت اول 
را منتشر کردند و گفتند فیلمنامه این سریال رو به اتمام 
است. به گزارش تسنیم، سریال تحسین شده »تاریکی« 
یکی از آثار معمایی و علمی- تخیلی اس��ت که از شبکه 
نتفلیکس پخش ش��د و در مدت زمان کوتاهی توانست 
نظر مخاطبین را به خود جلب کند. این س��ریال آلمانی 
توسط »باران اودار« و »یانتیه فریز« طراحی و ساخته شده 
است و فصل جدید آن توانست در سایت IMDB نمرات 
بسیار بالایی را توسط کاربران و منتقدان کسب کند. حالا 
بعد از اینکه این سریال و سازندگان آن توانستند خود را 
به علاقه مندان س��ینما اثبات کنند، خبر ساخت سریال 
جدیدی توس��ط این تیم منتشر شده اس��ت. »اودار« با 
انتشار تصویری از فیلمنامه قسمت اول سریال 18۹۹ در 
صفحه اینستاگرام خود که The Ship نام دارد، اعلام کرد 
مراحل نوشتن فیلمنامه سریال رو به اتمام است. سریال 

18۹۹، برای نتفلیکس خواهد بود.

نمایش خانگی

مستند

سینمای جهان

بیانگیزگیدرفرهنگوعدمتوجهبهسینما
درسالآخردولتدوازدهمباکروناشدتگرفت
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